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Gaswinning 

Op 28 juni 2022 werd door de raad unaniem een door Progressief Westerveld ingediende motie 

aangenomen m.b.t. de schade afhandeling gaswinning. In vervolg daarop vragen wij het college: 

1. Zijn  er sinds het aannemen van deze motie door het college stappen ondernomen om met 

de omliggende gemeenten tot een gezamenlijk optreden naar de rijksoverheid toe te komen 

tot een adequate en transparante schade-procedure m.b.t. tot de zg. “kleine gasvelden ” in    

onze regio, zoals de motie vroeg? 

2. Is er sinds het aannemen van deze motie enig contact geweest met het Ministerie van EZK 

en/of Vermillion  over enige aspecten van de gaswinning in onze gemeente? Zo ja, wanneer 

en waarover precies? 

Inmiddels zijn er recent enkele nieuwe ontwikkelingen m.b.t. de gaswinning. Naar aanleiding daarvan 

devolgende vragen: 

3. Was de gemeente op de hoogte van het feit dat Vermillion, nadat door een uitspraak van de 

Raad van State in 2019 het ontbreken van een natuurvergunning (op grond van de 

bouwvrijstelling) niet meer mogelijk was, met twee agrariërs in onze gemeente een deal 

heeft gesloten om van hen stikstofrechten te kopen om zodoende de stikstofuitstoot bij de 

voorgenomen nieuwe gaswinning rond Wapse juridisch mogelijk te maken? 

4. Wat vindt het college van deze handelswijze van het gaswinningsbedrijf, dat net als Schiphol 

en andere kapitaalkrachtige bedrijven stikstof-deals sluit waarbij de natuurbelangen maar 

ook agrariërs met minder toegang tot deze markt (denk aan de PAS melders) achter in de rij 

komen te staan? En welke conclusies trekt het college uit dat standpunt? 

 


